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PROTOKÓŁ NR XXXV/17 
z obrad XXXV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 

26 kwietnia 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani 

Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 19 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 18.00 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 
1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Maleszewski Wojciech 

11. Mścichowski Andrzej 

12. Muryjas-Rząsa Halina 

13. Niewiarowski Andrzej 

14. Opara Anna 

15. Paszkowski Tomasz 

16. Podlaski Kazimierz 

17. Purwin Daniel 

18. Stefańska Monika 

19. Stuchła Marcin 

Radny nieobecny na Sesji RM: 
1. Cebeliński Tomasz 

2. Grabowska Wioleta 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 
W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Zasoby mieszkaniowe miasta.  Przedstawienie informacji w zakresie: 

a) sprzedaży mieszkań komunalnych,  

b) zasobów mieszkań socjalnych,  

c) pustostany i perspektywy zagospodarowania ich na cele mieszkaniowe, 

d) zaległości czynszowe. 

6. Ocena stanu dróg miejskich po sezonie zimowym – koszty utrzymania. 

7. Informacja na temat wykorzystania obiektów sportowych w mieście. 
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8. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz jego jednostek 

organizacyjnych (Klub Seniora, Klub „Zdrowie i Trzeźwość”, Środowiskowy Dom 

Samopomocy) za rok 2016. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 rok. 

10. Informacja na temat realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych                      

w mieście Grajewo na lata 2010 – 2016. 

11. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wzniesienia Pomnika Żołnierzy Wyklętych; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                                          

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat; 

c) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

d) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku                                      

o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa i przebudowa miejskiej 

oczyszczalni ścieków wraz z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w Grajewie”; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego miasta. 

13. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Grajewo z przeprowadzonej kontroli                  

w Klubie „Zdrowie i Trzeźwość”. 

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

16. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Miasta. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie XXXV Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Dokonała otwarcia XXXV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XXXV zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na 21 radnych w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych, co stanowi kworum                

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Przedstawiła porządek obrad XXXV zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Następnie postawiła wniosek o zmianę porządku obrad, polegającą na wycofaniu                  

punktu 12a w związku z potrzebą uzyskania opinii Instytutu Pamięci Narodowej odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wycofała z porządku obrad punkt 12a. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła decyzję o wycofaniu                  

z porządku obrad punktu 12 a. Dodała, że w związku z tym zmieni się paginacja podpunktów                         

w tym punkcie. 

Wobec braku innych wniosków stwierdziła, że porządek obrad będzie realizowany 
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z wprowadzonymi zmianami w następującym kształcie: 

1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Zasoby mieszkaniowe miasta.  Przedstawienie informacji w zakresie: 

a) sprzedaży mieszkań komunalnych,  

b) zasobów mieszkań socjalnych,  

c) pustostany i perspektywy zagospodarowania ich na cele mieszkaniowe, 

d) zaległości czynszowe. 

6. Ocena stanu dróg miejskich po sezonie zimowym – koszty utrzymania. 

7. Informacja na temat wykorzystania obiektów sportowych w mieście. 

8. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz jego jednostek 

organizacyjnych (Klub Seniora, Klub „Zdrowie i Trzeźwość”, Środowiskowy Dom 

Samopomocy) za rok 2016. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 rok. 

10. Informacja na temat realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych                      

w mieście Grajewo na lata 2010 – 2016. 

11. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                                          

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat; 

b) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

c) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku                                      

o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa i przebudowa miejskiej 

oczyszczalni ścieków wraz z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w Grajewie”; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego miasta. 

13. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Grajewo z przeprowadzonej kontroli                  

w Klubie „Zdrowie i Trzeźwość”. 

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

16. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Miasta. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie XXXV Sesji Rady Miasta. 

  

Poza porządkiem obrad oddała głos Burmistrzowi Miasta. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 
Podziękował przechodzącej na emeryturę Dyrektor MOPS – pani Teresie Kalinowskiej-Kakareko 

za 26 lat pracy na tym stanowisku. Wraz z Przewodniczącą Rady Miasta wręczył jej kwiaty 

i pamiątkową statuetkę. 

Następnie podziękował dla grajewskich zawodników MMA – panu Adamowi Stachelkowi oraz 

panu Dawidowi Klonowskiemu za reprezentowanie miasta na arenach sportów walki. Wręczył im 

pamiątkowe kolaże zdjęć. 
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ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  
Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Podziękował Burmistrzowi: 

• za ustawienie lustra na skrzyżowaniu ulic: Popiełuszki i Strażackiej; 

• za poprawę utrzymania miejskich parków. 

Podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji: 

• za znakowanie rowerów; 

• za zwiększenie patroli w parkach. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Zapytała, czy w tzw. „zastępczaku” przy ul. Konstytucji 3 Maja wykonana będzie 

termomodernizacja. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  
W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 14. 

lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszanymi w pytaniach 

tematami. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XXIX i XXX Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje 

stanowią Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 
Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 29 marca 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 5 do Protokołu/. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 
Zapytał o program Mieszkanie plus. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 
Powiedział, że miasto jest włączone w ten program, są już wytypowane działki – temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 
Podziękował Burmistrzowi za porozumienie się ze Spółdzielnią Mieszkaniową Lokatorsko-

Własnościową w sprawie ogrodzenia tzw. wioski indiańskiej.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXIX i XXX Sesji 

Rady Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 29 marca 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXIX i XXX Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności 
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międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 29 marca 

2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XXIX i XXX Sesji 

Rady Miasta – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu 

Burmistrzowi za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący zasobów mieszkaniowych miasta /Informacja stanowi Załącznik 

nr 6 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat zasobów 

mieszkaniowych miasta. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat zasobów mieszkaniowych 

miasta – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący stanu dróg miejskich po sezonie zimowym /Informacja stanowi 

Załącznik nr 8 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. 

Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu dróg 

miejskich po sezonie zimowym. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu dróg miejskich po 

sezonie zimowym – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat wykorzystania obiektów sportowych w mieście 

/Informacja stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś 

pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat wykorzystania 

obiektów sportowych w mieście. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat wykorzystania obiektów 

sportowych w mieście – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący informacji z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 

jego jednostek organizacyjnych (Klub Seniora, Klub „Zdrowie i Trzeźwość”, Środowiskowy Dom 

Samopomocy) za rok 2016 /Informacje stanową Załączniki nr 10 – 13 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do 

przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                                      

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informacje z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz jego jednostek organizacyjnych (Klub Seniora, 

Klub „Zdrowie i Trzeźwość”, Środowiskowy Dom Samopomocy) za rok 2016. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informacje z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz jego jednostek organizacyjnych (Klub Seniora, Klub „Zdrowie                               

i Trzeźwość”, Środowiskowy Dom Samopomocy) za rok 2016 – przy 19 głosach za, 0 przeciw                   

i 0 wstrzymujących się. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat zasobów pomocy społecznej za 2016 rok 

/Informacja stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś 

pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat zasobów 

pomocy społecznej za 2016 rok. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat zasobów pomocy społecznej 

za 2016 rok – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 
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ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w mieście Grajewo na lata 2010 – 2016 /Informacja stanowi Załącznik nr 15 do 

Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku 

zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w mieście Grajewo na lata 2010 – 2016. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w mieście Grajewo na lata 2010 – 2016 – przy 19 głosach 

za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z realizacji Rocznego programu współpracy                               

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                              

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok /Informacja stanowi Załącznik 

nr 16 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich 

braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji Rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                    

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok – przy 19 głosach za, 0 przeciw                      

i 0 wstrzymujących się. 

Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz. 16.45. Wznowienie XXXV Sesji Rady Miasta 

nastąpiło o godz. 17.00. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Dokonała otwarcia punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 12a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego 
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posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/275/17                         

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                                           

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony 

do 3 lat. 

Głosowanie:  16 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/275/17 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami                             

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat /Uchwała stanowi Załącznik nr 

17 do Protokołu/ przy 16 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu (dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii 

Zajęciowej). Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/276/17                         

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu. 

Głosowanie:  16 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/276/17 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 18 do Protokołu/ przy 16 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu (dotacja dla Szpitala Ogólnego w Grajewie). 

Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się 

z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                   

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/277/17                         

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu. 

Głosowanie:  17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/277/17 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 19 do Protokołu/ przy 17 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/278/17                         

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027. 

Głosowanie:  17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/278/17 w sprawie zmian                   

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027 /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 20 do Protokołu/ przy 17 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2017 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/279/17                         

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

Głosowanie:  17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/279/17 w sprawie zmian                  

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/ przy 

17 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa                           

i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków wraz z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej                       

w Grajewie”. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/280/17                          

zmieniającą uchwałę w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu 

z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków wraz                            

z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w Grajewie”. 

Głosowanie:  17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/280/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa                             

i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków wraz z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w 

Grajewie” /Uchwała stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu/ przy 17 głosach za, 0 przeciw,                        

0 wstrzymujących się. 

ad 12g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. Zapytała, czy                          

w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą                  

do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                                

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 
Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 7 do 

Protokołu/. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/281/17                          

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego miasta. 

Głosowanie:  17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXV/281/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/ przy 17 głosach za, 0 przeciw,                                     

0 wstrzymujących się. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli 

Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 
Przedstawił wyniki kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Grajewskim Klubie 

„Zdrowie i Trzeźwość” w zakresie jej działalności statutowej. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Grajewskim Klubie „Zdrowie i Trzeźwość” w 

zakresie jego działalności statutowej (Protokół Komisji Rewizyjnej nr 36/2017). 

Głosowanie: 17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
 

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną w Grajewskim Klubie „Zdrowie i Trzeźwość” w zakresie jego działalności statutowej 

(Protokół Komisji Rewizyjnej nr 36/2017), przy 17 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski, zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie 

odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej dotyczące remontu tzw zastępczaka  przy ul. Konstytucji 3 

Maja 

Powiedział, że miasto nie ma żadnego udziału w tym bloku i inwestowanie w taki budynek jest 

niezgodne z prawem. Prowadzone są prace nad ustaleniem własności tej nieruchomości. Zaznaczył, 

że miasto będzie szukało rozwiązań w kwestii remontu. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  
Wobec braku zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 24 

do Protokołu/w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 
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b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 18 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

 

ad 16. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXXIV Sesji Rady Miasta, który  

był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XXXIV Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXIV/17  z obrad 

XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 29 marca 2017 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXIV/17 z obrad XXXIV 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 29 marca 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści 

– przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 17. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”.  

Pan Michał Zarzecki – Asystent Posła na Sejm RP Kazimierza Baszko 
Zapytał, czy w tym roku planowane są obchody Święta Konstytucji 3 Maja. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
Twierdząco odpowiedziała na powyższe pytanie, przedstawiając szczegółowy program obchodów. 

Przedstawiła także kalendarz innych imprez w mieście, które odbędą się w maju. W związku                       

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zamknęła ten punkt porządku obrad. 

ad 18. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 18.00 zamknęła XXXV Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XXXV zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 


